



SFG 2003

**Выполнила Байсунгурова Диана -
Мария.**



My School.

I am going to tell you about my school. My school is new and modern and I like it very much. It has three floors. The classrooms are light and spacious. There are classrooms for different subjects, such as English, History, Physics, Mathematics, Chemistry, Geography, Biology Literature etc.



Я расскажу вам о своей школе. Моя школа — новая и современная, и она мне очень нравится. У нее три этажа. Классы светлые и просторные. Есть классы для различных предметов, таких как английский язык, история, физика, математика, химия, география, биология, литература и т.д.

We've also an assembly hall, which is situated on the second floor. Meetings, conferences, concerts and all the celebrations take place here.



We prepare different performances for all holidays. We sing songs, recite poetry, dance, and participate in theatre performances.



В нашей школе есть также актовый зал, который расположен на втором этаже. Здесь проходят собрания, конференции, концерты и все праздники. Мы готовим интересные представления ко всем праздникам. Мы поем песни, читаем стихи, танцуем и участвуем в небольших театральных постановках.



There are many opportunities to go in for sports in our school. Our school has a gym, a sports ground, a football field, and other sports facilities.

There are many different sports groups: table tennis, athletics, football, volleyball, and rhythmic gymnastics. Many pupils of our school attend these sports groups.



В нашей школе много возможностей для занятий спортом. В школе есть спортзал, спортивная площадка, футбольное поле и другие спортивные сооружения. У нас много различных спортивных секций: настольный теннис, легкая атлетика, футбол, волейбол. Многие ученики посещают эти спортивные секции.



The teachers in our school are very skilled. They try to give us all their knowledge and awake our interest to their subjects and to self study. Besides the school subjects, our teachers tell us about everything, about different problems of our world, such as ecology, nature protection, climat changes etc.

В нашей школе преподают очень квалифицированные учителя. Они стараются передать нам все свои знания и пробудить интерес к своим предметам и к самообразованию. Учителя не только преподают нам школьные предметы, но и рассказывают обо всем, о различных мировых проблемах, таких как экология, охрана природы, климатические изменения и т.д.





25 05 2017

I think that school years are very important for every person. It's a period of becoming adult, achieving knowledges, and choosing your way in life. Often school friends remain your friends for all your life. So I'll never forget my school, my teachers, and my class



Я считаю, что школьные годы очень важны для каждого человека. Это период взросления, приобретения знаний и выбора жизненного пути. Очень часто школьные друзья остаются вашими друзьями на всю жизнь. Поэтому я никогда не забуду мою школу, учителей и одноклассников.



25 05 2017



Good bye!

